
Van: Stijn Steenbakkers  

Verzonden: donderdag 14 juli 2016 17:04 

Aan: STATENGRIFFIE 

CC: Marianne van der Sloot 
Onderwerp: Actuele vragen Attero 

 

LS, 

 

Hierbij de vragen. Er komt nog een kleine wijziging later vanavond. 

 

Groet, 

 

Stijn 

 

 

Actuele Vragen Attero 

 

Op donderdag 14 juli is via Reuters bekend geworden dat een Chinese partij een bod van 

circa EUR 1 miljard wil uitbrengen op Attero. In 2013 heeft de provincie Brabant, als 

leidende aandeelhouder met circa 30% van de aandelen een verkoopprijs bedongen van 

EUR 170 mln. Dit is een een verschil van EUR 830 miljard in nog geen 3 jaar tijd terwijl 

in de tussentijd de huidige aandeelhouder, middels dividenden EUR 183 mln uit het 

bedrijf heeft gehaald. Ook vorig jaar hebben wij hier in een spoeddebat al aandacht voor 

gevraagd. Een nieuwe eigenaar geeft veel onzekerheid voor de verschillende gemeenten, 

de werknemers van Attero en voor alle burgers in Brabant die direct of indirect met 

afvalverwerking via Attero te maken hebben. Dit brengt ons tot de volgende actuele 

vragen: 

 

1.    Bent U bekend met het bericht van Reuters van donderdag 14 juli 2016 dat een Chinese partij 

bereid is om circa EUR 1 miljard voor Attero te betalen? 

2.    Volgens Reuters worden in augustus de eerste biedingen gedaan en moet dit in oktober van dit 

jaar al zijn afgerond. Bent u of iemand anders binnen de Provincie hier op enige manier van op de 

hoogte gebracht? 

3.    Hoe verhoudt dit bedrag zich tot de EUR 170 mln die de vorige aandeelhouders hebben gehad 

voor de verkoop zich tot de door Reuters genoemde EUR 1 miljard? 

4.    Hoe verklaart U dit verschil van EUR 830 mln in de biedingsprijs in minder dan 3 jaar tijd? 

5.    Waarom wordt er in minder dan drie jaar tijd 6x meer betaald voor dezelfde club terwijl de omzet 

volgens het financieel dagblad (berichtgeving: zondag 10 april 2016) in 2015 slechts met 38 miljoen is 

gestegen? 

6.    Is het college met dit nieuwe verkoopbedrag nog steeds van mening destijds een goede deal te 

hebben gesloten? Of is GS het inmiddels met oud Statenlid Vissers van de SP eens dat de 

verkoopprijs niet goed voelt en aan de lage kant is? 

7.    Is het juridisch en volgens ons verkoopcontract voor de huidige eigenaar mogelijk om Attero al 

weer binnen 3 jaar te verkopen? 

8.    Hebben wij afspraken gemaakt over earn out regelingen of over het eventueel meeprofiteren bij 

een verkoop? 

9.    Mocht de verkoop aan deze partij doorgaan, wat betekent een Chinees aandeelhouderschap dan 

voor alle gemeenten, de werknemers en zijn algemeen de afvalverwerking in Brabant? 

10. Is het college bereidt dit proces nauw te volgen en mogelijke nadelige effecten van deze verkoop 

voor Brabantse gemeenten, de werknemers van Attero en de Brabander zo veel mogelijk te beperke 

11. Tot slot, is GS bereidt om in overleg met Provinciale Staten een onafhankelijk onderzoek te doen 

laten plaatsvinden naar het verkoopproces van Attero in 2013? 
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